Memo: FOLLI-XTRA DARK BLACK SCALP SERUM achieved KKM certification

Dear colleagues,

I'm thrilled to share some great news with all of you. Our pigmentation product has achieved KKM certification and is now officially listed on the NPRA website under government approval. This milestone underscores the quality, safety, and authenticity of our pigmentation product. It's crucial for all cosmetic products to receive KKM approval, unlike some other brands whose pigmentation products may not meet these rigorous standards, potentially posing risks to their customers.

But that's not all! Our pigmentation product, Folli-xtra, goes beyond the ordinary. It doubles as a serum, enriched with essential vitamins and biotin. During our simulations, we ensure that these vitamins and biotin are effectively delivered to activate hair follicles. This sets our product apart from conventional "ink" or "pigmentation" solutions.

I encourage you to share the accompanying video with our customers to inform them that we are using an innovative pigmentation formula with biotin and vitamins, not just ordinary ink of lower quality that lacks KKM approval.

Remember, looking good should also mean staying safe.

Steps to check on KKM NPRA Website:

1. Log on to

https://www.npra.gov.my/index.php/my/consumers-2/maklumat/carian-produk-berdaftar-bernotifikasi.html

2. Search under cosmetic

3. Type either one of the info (Product Name or Notification number):

Notification Number: NOT230902604K

Name: FOLLI-XTRA DARK BLACK SCALP SERUM

Thank you for your attention, Dr. Steven G CEO 亲爱的同事们,

我非常高兴与大家分享一则令人振奋的消息。我们的色素产品已获得 KKM 认证,并正式列入 NPRA 网站,获得政府批准。这一重要里程碑强调了我们的色素产品的质量、安全性和真实性。对于所有化妆品产品来说,获得 KKM 批准至关重要,不同于一些其他品牌,它们的色素产品可能不符合这些严格的标准,潜在地给他们的顾客带来风险。

但这还不是全部! 我们的色素产品 Folli-xtra 不仅仅是普通的产品。它还具有精华素的功能,富含必要的维生素和生物素。在我们的纹发过程中,我们确保这些维生素和生物素能够有效传递,以激活毛囊。这使我们的产品不同于传统的"墨水"或"色素"解决方案。

我鼓励大家与我们的顾客分享附带的视频,告知他们我们正在使用富含生物素和维生素的创新色素配方,而不仅仅是质量较低、缺乏 KKM 批准的普通墨水。

请记住. 美丽也意味着保持安全。

查看 KKM NPRA 网站的步骤:

1. 登录网址:

https://www.npra.gov.my/index.php/my/consumers-2/maklumat/carian-produk-berdaftar-bernotifikasi.html

- 2. 在 cosmetic 下搜索
- 3. 输入以下任意一项信息(产品名称或 notification 号码):

Notification 号码: NOT230902604K

名称: FOLLI-XTRA DARK BLACK SCALP SERUM

谢谢大家的关注,

Dr. Steven G

CEO